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Fremmødte:	  Per,	  Stig,	  Noer,	  Maria,	  René,	  Ask,	  Martin,	  Pia,	  Bamse,	  Christian.	   

Kim	  fra	  TV2,	  mødte	  op	  for	  at	  høre	  mere	  om	  de	  18	  –	  25	  årige	  hjemløse	  der	  bliver	  flere	  af	  –	  Efterfølgende	  
havde	  han	  et	  interview	  med	  Martin,	  som	  sidder	  i	  SAND	  DK’s	  unge-‐udvalg.	   

1.	  Dirigent:	  
2.	  Referent:	  
3.	  Stemmetællere:	   

Ask.	  
Pia.	  
Ask	  og	  Kim.	   

Per	  holdt	  en	  lille	  tale	  om,	  hvad	  der	  var	  foregået	  i	  det	  forløbne	  år.	  Den	  tidligere	  formand,	  Egon	  ”Ega”	  
Albertsen	  var	  gået	  under	  jorden	  pga.	  økonomiske	  problemer.	  Endvidere	  har	  der	  været	  en	  masse	  møder,	  
kursuser	  og	  deslige	  samt	  der	  er	  blevet	  ryddet	  lidt	  op,	  efter	  den	  tidligere	  formand.	  Det	  er	  lykkedes,	  med	  
manges	  hjælp	  og	  velvillighed.	  
Vi	  har	  nu	  fået	  en	  større	  og	  stærkere	  bestyrelse.	   

4.	  Regnskabet	  blev	  fremlagt	  og	  godkendt	  –	  Der	  er	  godt	  20.000	  kr.	  på	  kontoen	  til	  år	  2012.	  5.	  Vi	  har	  fået	  nye	  
vedtægter,	  som	  er	  vedtaget	  enstemigt	  og	  alle	  har	  modtaget	  en	  kopi.	   

6.	  Den	  nye	  ordinære	  generalforsamling	  skal	  først	  afholdes	  i	  februar	  2013	  –	  Godkendt	  og	  træder	  i	  kraft	  dags	  
dato	  –	  Budget	  laves	  på	  første	  bestyrelsesmøde	  d.	  13-‐12-‐2011.	   

7.	  De	  der	  stiller	  op	  til	  bestyrelsen	  i	  SANDFyn	  er:	  Stig,	  Noer,	  Maria,	  René,	  Martin,	  Pia	  og	  Christian.	  7a.	  Per	  er	  
ikke	  på	  valg.	  Christian	  samt	  Knudsen	  vil	  gerne	  være	  suppleanter.	  
8.	  Valgt	  for	  2	  år:	  Noer,	  Pia	  og	  René	  –	  Valgt	  for	  1	  år:	  Martin,	  Stig	  og	  Maria.	  
9.	  Vores	  revisor	  er	  stadig	  Ask	  og	  Susanne	  de	  næste	  15	  mdr.	   

10.	  SANDFyn	  har	  politianmeldt	  Ega	  for	  de	  10.000	  kr.	  han	  stak	  af	  med.	  
11.	  Generalforsamlingen	  er	  flyttet	  fra	  december	  til	  februar	  og	  regnskabsåret	  følger	  fra	  1/1	  -‐	  31/12.	   

12.	  Vi	  har	  søgt	  om	  puljepenge	  –	  Svendborg	  kommune	  gav	  3000	  kr.	  Nordfyns	  kommune	  modtog	  vores	  
ansøgning	  for	  sent	  og	  vi	  fik	  derfor	  ikkepenge	  derfra.	  Odense	  kommune	  har	  fået	  en	  ansøgning	  om	  25.000	  kr.	  
svaret	  ventes	  at	  komme	  i	  løbet	  af	  et	  par	  dage.	   

13.	  SANDFyn	  har	  fået	  kontor	  på	  1.	  sal	  på	  mælkevejen,	  med	  lejekontrakt	  –	  Husleje	  250	  kr.	  pr.	  md.	  14.	  
SANDFyn	  arrangerede	  en	  demostration	  d.	  26/10-‐2011	  imod	  Ågårdens	  lukning	  d.	  31/12-‐2011.	   



15.	  Vi	  har	  fået	  Maria	  og	  Per	  ind	  i	  Hus	  Forbi	  –	  Per	  er	  endvidere	  i	  udsatte	  rådet.	  René	  er	  ansvarlig	  for	  SAND	  
campingvognen	  –	  Bamse	  er	  trådt	  ud	  af	  bestyrelsen,	  vi	  siger	  stort	  tak	  for	  hans	  arbejde.	   

16.	  På	  gensyn	  til	  bestyrelsesmøde	  d.	  13/12-‐2011.	   

Mvh.	  Bestyrelsen.	   

	  


